
Protokół Nr 21/16

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 8 listopada 2016r.
w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).
Radni zostali skutecznie powiadomieni o komisji.

Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu nr 20/16 z dnia 13 września 2016r. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2016r.
- projekt nr 4.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016r. -
projekt nr 7.
4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  podstawowych  i  gimnazjach  prowadzonych
przez Miasto Pabianice.
5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  tytułu  Zasłużony  dla  Miasta
Pabianic.
6. Informacja o sprawozdaniu z realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej Pabianice
w roku szkolnym 2015/2016.
7. Informacja  nt.  Pisma  Rady  Rodziców  Szkoły  Podstawowej  nr  9  z  Oddziałami
Integracyjnymi w Pabianicach.
8. Sprawy różne.

Ad. 1
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Katarzyna  Miękina  (dalej:  Przewodnicząca  Komisji)
otworzyła posiedzenie komisji, stwierdziła, że jest kworum.

Informacja nt. przyjęcia porządku obrad (zał. nr 2).

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do porządku. Uwag nie było, przyjęto.

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do protokołu nr 20/16 z dnia 13 września
2016r. Uwag nie było. Przyjęto.
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Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianice na 2016r.
-     proj. nr 4 (zał. nr 3) 

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła  projekt  ww.  uchwały.
Zwiększenie planu wydatków wynika z uruchomienia dodatkowych 6 grup przedszkolnych
od  1  września  br.  w  związku  z  ustawowym  obowiązkiem  objęcia  wychowaniem
przedszkolnym dzieci czteroletnich oraz z analizy budżetów i przewidywanych wykonań
wydatków wynikających z nowej organizacji pracy na rok szkolny 2016/2017 w wysokości
730.000  zł.  Środki  na  zwiększenie  pochodzą  z  niewykorzystanych  środków
zabezpieczonych  na  rzecz  realizacji  ewentualnych  wypłat  z  tytułu  udzielonego
poręczenia spółce  ZWiK.  Przeniesienia  między  wydatkami  w  wydziale  wynikają
z urealnienia planu po analizie wykonanej za okres 10 miesięcy br.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  7,  przeciw  –  0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2016r.
-     proj.     nr 7 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały. Plan dochodów zostaje zwiększony o kwotę
77.076,54 zł z tytułu: dotacji  z WFOSiGW na realizację projektu pn.:„Zmieniam siebie -
zmieniam świat - program edukacji ekologicznej dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 14
w Pabianicach"  -  2016  r.  -  12.000  zł;  wpływami  z  opłat  za  korzystanie  z  wyżywienia
w stołówkach  przedszkolnych  wynikającymi  z  większej  niż  planowano  liczby  dzieci
przedszkolnych  od  m-ca  września  -  59.700  zł;  odszkodowaniem  od  ubezpieczyciela
z tytułu  zniszczonego  mienia  szkoły  -  5.376,54  zł.  Pozyskane  środki  przeznacza  się
na zwiększenie  planu  wydatków bieżących  w  Wydziale  EKS odpowiednio  do  specyfiki
wprowadzonych dochodów.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu chwały – 7, przeciw - 0, wstrzymało
się – 0. Przyjęto.

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie    regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  podstawowych  i  gimnazjach  prowadzonych
przez Miasto Pabianice   (zał. nr 5)

Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń  (dalej:  Naczelnik
Wydziału  EKiS) omówił  projekt  ww.  uchwały.  W dniu  06.07.2016  r.  zostało  podpisane
porozumienie ze Związkami Zawodowymi Nauczycieli dotyczące zmian wysokości dodatku
funkcyjnego  dla  nauczycieli  z  tytułu wychowawstwa  na  lata  2016  -  2017.  Konieczne
jest także  zawarcie  wszystkich  dotychczasowych  zmian  w  jednym  akcie.  Przypomniał,
że dodatek  funkcyjny z  tytułu  powierzenia  wychowawstwa od dnia  01.01.2017r.  będzie
przysługiwał  w  wysokości  6%,  a  od  dnia  01.01.2018r.  w  wysokości  7%,  minimalnej
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stawki wynagrodzenia  zasadniczego  nauczyciela  mianowanego  I  kategorii.  Poprosił
o wprowadzenie  też  autopoprawki  w  załączniku  do  ww.  uchwały  poprzez  wykreślenie
w § 8.1. ust. 3 regulaminu wynagradzania nauczycieli słowa „indywidualnego”.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  z  autopoprawką  –  7,
przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Pabianic
(zał. nr 6)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Pan  Andrzej  Żeligowski  (dalej
Przewodniczący Rady Miejskiej) omówił projekt ww. uchwały. Wskazał, że w dniu 12 lipca
2016r.  do  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  wpłynął  wniosek  Zarządu  Oddziału
Miejskiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Pabianicach o nadanie tytułu
Zasłużony  dla  Miasta  Pabianic  Panu  Jerzemu  Małysze  –  Prezesowi  Honorowemu
OSP w Pabianicach. Zgodnie z treścią regulaminu dotyczącego nadawania i pozbawiania
tego tytułu  skierowałem wniosek  do  Kapituły  opiniującej  wniosek.  Kapituła  obradowała
na dwóch  posiedzeniach  w  dniach  13.09.2016  i  25.10.2016r.,  ponieważ  po  pierwszym
posiedzeniu  prosiliśmy  o  jego  uzupełnienie.  Kapituła  pozytywnie  zaopiniowała
ww. wniosek, stąd projekt niniejszej uchwały zostaje przedłożony Radzie Miejskiej.

Wnioskodawca  Pan  Wiesław  Madejski  Prezes  Zarządu  Oddziału  Miejskiego  Związku
Ochotniczych  Straży  Pożarnych  RP  w  Pabianicach:  wszystko  na  temat  działalności
druha Jerzego Małychy jest opisane we wniosku, powtórzył argumenty z wniosku. Dodał,
iż pomimo tego,  że  Pan Jerzy Małycha  już  od 5 lat  nie  jest  prezesem,  nadal  czynnie
uczestniczy w życiu jednostki,  od 2005r. jest głównym organizatorem turnieju „Młodzież
zapobiega  pożarom”,  który szerzy  wiedzę  pożarniczą,  podnosi  świadomość  młodzieży.
Poświęcił  życie  dla organizacji,  która broni  naszych mieszkańców,  całe życie  związany
z Pabianicami dlatego w imieniu Zarządu Miejskiego złożyłem taki wniosek.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  7,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Przyjęto.

Przewodniczący Rady Miejskiej:  informuję, że uchwała zostanie skierowana pod obrady
sesji, natomiast samo wręczenie nastąpi w terminie późniejszym.

Ad. 6 
Informacja o sprawozdaniu z realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej Pabianice
w     roku szkolnym 2015/2016 (zał. nr 7)

Naczelnik  Wydziału  EKiS  wskazał,  że  jak  co  roku  przedkłada  sprawozdanie
z realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej Pabianice w roku szkolnym 2015/2016,
zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy o systemie oświaty. 
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Radna Grażyna Wójcik: czy jeśli  szkoła nie osiąga poziomu koniecznego, czy są jakieś
konsekwencje?

Naczelnik Wydziału EKiS: nie, mogliśmy tylko np. wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego
ze stosownym wnioskiem o poprawienie tejże niezbyt wysokiej średniej, ale nie zawsze
taki  wniosek  spotyka  się  z  uznaniem  i  jest  pozytywnie  opiniowany.  Niestety  nie
zmieściliśmy  się  pomimo  pozytywnej  oceny  na  liście  rankingowej.  Ubolewamy,
bo wniosek był dosyć duży, na trzy szkoły podstawowe i gimnazjum łącznie było to około
2 miliony  zł.  Byłby  to  duży  zastrzyk,  bo  około  2/3  przeznaczone  było  na  zajęcia
realizowane, aby poprawić i rozwinąć umiejętności dzieci, 1/3 na bazę dydaktyczną.

Rada  Małgorzata  Biegajło:  jeśli  będą  składane  kolejne  aplikacje  do  Urzędu
Marszałkowskiego  albo  Ministerstwa  Edukacji,  przez  Urząd  Miejski  to  polecamy  się
Państwa  uwadze.  W  instytucji,  którą  reprezentuję  (Powiatowy  Ośrodek  Doskonalenia
Nauczycieli  i  Doradztwa  Metodycznego)  mamy  ekspertów  do  kształcenia  kompetencji
matematyczno-przyrodniczych  w  obszarze  wspomagania  szkół.  Za  to  zdobywa
się dodatkowe  punkty,  Ośrodek  realizował  inne  projekty,  które  też  dają  punkty,  część
szkół na terenie  naszego  miasta  dzięki  naszym  staraniom  zdobyło  punkty  dodatkowe
i prowadzą już proces wspomagania.

Radna Grażyna Wójcik:  mamy statystyki,  którzy uczniowie z których szkół  procentowo
trafiają do których gimnazjów?

Naczelnik  Wydziału  EKiS:  możemy  takie  dane  zebrać.  Od  czasu  kiedy  nastąpiło
zamieszanie  związane  z  różnym  wiekiem  dzieci  rozpoczynających  edukację  szkolną
robiliśmy  w  Wydziale  analizę  wyników  nauczania,  ale  pod  kątem  sprawdzenia  jaka
była tzw. wartość dodana. Zanim w Polsce wprowadzono sprawdzian po klasie 3 my go
już robiliśmy, ale też przez 2,3 lata na wstępie klasy 1 robiliśmy sprawdzian, aby sprawdzić
z czym dzieci przychodzą do szkoły podstawowej. Okazywało się na tej podstawie, że nie
zawsze  te  słupki  pokazujące  wynik  sprawdzianu  czy  egzaminu  są  tożsame  z  tzw.
wartością dodaną. Czyli  wcale nie ta szkoła, która ma najwyższy słupek jest najlepszą
szkołą, a często było to zupełnie odwrotnie, szkoły które miały najwyższe słupki najmniej
dokładały do tego, z czym dzieci już przychodziły do tej szkoły. Czyli  praca nauczycieli
była  dużo lepiej  sprawdzana za  pomocą tego sprawdzianu niż  to  co jest  pokazywane
obecnie.

Radna Grażyna Wójcik:  chcielibyśmy wiedzieć  na ile  nie  najlepsze wyniki  konkretnych
szkół wynikają z tego, że trafiają tam słabsi uczniowie?

Naczelnik  Wydziału  EKiS:  przykład  sprzed  kilku  lat:  Gimnazjum nr  2  okazało  się  być
trzy czy cztery lata temu najlepszym w mieście, dzieci,  które tam trafiły były tak słabe,
że oni  i  tak  dużo  więcej  od  nich  wyciągnęli  tzw.  wartości  dodanej.  Nie  zawsze
te słupki pokazują  co  tak  naprawdę  w  szkole  się  dzieje.  Jeśli  chodzi  o  edukację
matematyczno-przyrodniczą,  to  Pabianice  nie  są  wyjątkiem,  generalnie  w  naszym
kraju ta dziedzina leży.

Przewodnicząca Komisji zarządziła 5 minut przerwy.

Przewodnicząca Komisji wznowiła obrady. 
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Ad. 7
Informacja  na  temat  pisma  Rady  Rodziców  Szkoły  Podstawowej  Nr  9  z  Oddziałami
Integracyjnymi w Pabianicach (zał. nr 8)

Przewodnicząca  Komisji  powitała  rodziców i  wskazała,  że  do  radnych  wpłynęło  pismo
od Rady Rodziców z prośbą o wsparcie w walce o powstrzymanie już w fazie projektu
pomysłu Prezydenta Miasta Pabianic o przeniesieniu siedziby szkoły do Gimnazjum nr 2
i połączeniu  jej  z  tymże  gimnazjum.  Dlatego  zaprosiłam  rodziców,  panią  Prezydent,
państwa radnych, abyśmy czegoś więcej się dowiedzieli i uspokoili rodziców.

Pani  Izabela  Wajs:  mama  8  -  latki,  reprezentuję  rodziców,  którzy  w  referendum
przeprowadzonym w trybie pilnym wśród rodziców (przy 81 % frekwencji) w 99% wskazali,
że nie popierają  pomysłu,  przedstawionego  przez  Pana  Naczelnika  Borynia  i  Panią
Wiceprezydent  podczas jednego ze spotkań. Uważamy że to  zaszkodzi  naszej  szkole,
która jest  pierwszą szkołą w Pabianicach w oddziałami  integracyjnymi,  która budowała
swoje oddziały od 1992r. Krótkie przedstawienie wyników egzaminów, z których wynika,
że SP  nr  9  wśród  szkół  integracyjnych  jest  najlepsza.  Dlatego  nie  widzimy  potrzeby
ingerencji  w  placówkę,  likwidacja  placówki,  która  odnosi  sukcesy w kształceniu  dzieci,
w tym  niepełnosprawnych,  które  osiągają  wyniki  na  poziomie  dzieci  pełnosprawnych
z naszej perspektywy rodzi tylko zagrożenia, a żadne szanse.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek  (dalej  Zastępca
Prezydenta): rozumiem intencje Pani Przewodniczącej, nie zna sprawy i chciała Państwa
wysłuchać.  Natomiast  wiem też,  że Państwo się  spotkali  z Panem Prezydentem, który
jasno  zadeklarował,  że  ta  koncepcja  nie  będzie  brana  pod  uwagę,  więc  rozumiem,
że temat został zakończony.

Pani Izabela Wajs: nie dostaliśmy tego na piśmie, złożyliśmy pismo w tej sprawie, liczymy
na jasną, pisemną informację zwrotną.

Zastępca Prezydenta: na pewno otrzymacie Państwo odpowiedź

Naczelnik  Wydziału  EKiS:  jeśli  dobrze pamiętam ten list  to  był  apel,  Państwa  prośba,
aby tego nie robić. Formuła tego listu, chyba że ja źle odczytuję intencje autorów, to był
apel.

Pani  Izabela  Wajs:  oczywiście  możemy złożyć  oficjalne  zapytanie  w  formie  typowego
pytania celem uzyskania odpowiedzi na piśmie, jeśli  list otwarty kończący się pytaniem
nie został uznany za pytanie.

Zastępca Prezydenta: jeśli tylko Państwo napisaliście takie pismo, to Pan Prezydent udzieli
na nie odpowiedzi. 

Pani Izabela Wajs: w liście było zadane pytanie, jeżeli potrzebna jest forma pisemna żeby
udzielić odpowiedzi, to my takie pismo przygotujemy i złożymy na ręce Pana Prezydenta.

Zastępca Prezydenta: bardzo prosimy.
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Radna Małgorzata Biegajło: ponieważ Państwo jako rodzice złożyli  list otwarty, my jako
radni  rozmawialiśmy z Panem Prezydentem i  chciałam Państwa uspokoić,  że w ogóle
tematu  likwidacji,  przenosin  placówki  nie  ma.  Sprawą  reformy  jeszcze  się  nie
zajmowaliśmy ponieważ czekamy na bieg sytuacji i tutaj propozycje złoży Pani Prezydent
nam pod  obrady.  Ale  proponuję,  abyśmy my wystosowali  wniosek  do  przegłosowania
jako komisja  i  potwierdzenie,  chociażby  dzisiaj  na  sesji  przez  Pana  Prezydenta,
jako publiczna  deklaracja.  Słyszymy  odpowiedź  Pani  Prezydent  i  ona  jest  dla  nas
oczywiście  gwarantem,  bo  zawsze  dotrzymuje  słowa  w  dotychczasowej  współpracy.
Myślę, że jednoznaczna deklaracja pana Prezydenta nas uspokoi.

Naczelnik  Wydziału  EKiS:  to  pytanie  padło  na  spotkaniu  z  Panem  Prezydentem,
odpowiedź Pana Prezydenta została nagrana przez kilkanaście osób, ja myślę, że rzecz
została jednoznacznie określona. 

Radna  Małgorzata  Biegajło:  teraz  będzie  tak,  że  to  Państwo  uzyskaliście  odpowiedź,
a ponieważ  sprawa  została  wywołana  na  Komisji  to  jako  radna  też  chciałabym
wiedzieć, jeśli  mogę  prosić  o  deklarację  jednoznaczną,  jeśli  radni  ją  otrzymają  to  jest
to równoznaczne z odpowiedzią dla rodziców i całego społeczeństwa.

Pani  Izabela  Wajs:  jedynym  elementem,  który  budzi  nasze  wątpliwości  po  rozmowie
z Panem  Prezydentem  i  Panem  Naczelnikiem  było  słowo  wytrych,  które  nie  zostało
niezauważone to, że nie ma decyzji w tej sprawie. Nie to, że nie ma projektu, który będzie
w przyszłości rozpatrywany celem podjęcia takowej decyzji.

Rady Tadeusz Feliksiński:  przewodniczący klubu radnych PiS, PiS generalnie w Polsce
jest przeciwko likwidacji szkół. Jestem Pabianiczaninem od urodzenia, przez 41 lat byłem
nauczycielem akademickim,  miałem dużo  do  czynienia  z  uczniami  pabianickich  szkół,
bywałem obserwatorem na maturach. Moim zdaniem nieszczęsna była reforma Handkego,
gdzie do tych samych obiektów, które zajmowało przedtem 8 roczników wepchnął jeszcze
dziewiąty rocznik, wyjmując go ze szkół średnich. Szkoły średnie zostały o ¼ odciążone.
Oczywiście jest problem z programami, nauczycielami, ale nie ma potrzeby likwidowania
jakiejkolwiek szkoły w Pabianicach. Było w szkołach osiem roczników i to wróci. Obecnie
rodzi  się  w rocznie  się  w Pabianicach  około  520.  Molochy należy zmniejszać  (dawna
Sp nr 16 za duża), szkoły powinny być jak najbliżej ucznia. My jako radni PiS uważamy,
że nie ma potrzeby likwidacji szkół w Pabianicach, dobra rejonizacja, mniejsze odległości,
dobrzy nauczyciele i dobre wykształcenie. 

Naczelnik Wydziału EKiS: uściślając, dawna Sp nr 16 ma 42 sale lekcyjne, klas dzisiaj jest
23 tzn. że pół tej szkoły jest niewykorzystana. W ubiegłym roku urodziło się w Pabianicach
642 dzieci, z czego do naszych szkół trafia około 80 %.

Zastępca  Prezydenta:  nie  będę  się  odnosić  do  subiektywnych  odczuć  Pana  radnego.
Zgadzam się, że ważne są programy, dobrzy nauczyciele, jak oni tę wiedzę przekazują,
jakie są relacje uczeń nauczyciel.  Większość dzieci urodzonych w szpitalu to są dzieci
z powiatu. Najważniejsze, nigdy nikt z nas nie mówił o likwidacji żadnej ze szkół, proszę
o niepowtarzanie tego jak mantry, bo żadnej z podstawówek nikt nie zamierza likwidować.
Pan Prezydent miał rację, dopóki nie będziemy mieli  wytycznych z ministerstwa, nasze
dyskusje są na razie jałowe.

6



Pani  Izabela  Wajs:  niezależnie  jak  to  nazwiemy,  likwidacja  jest  dla  nas  tożsama
z przeniesieniem.  Przeniesienie  naszej  szkoły  do  dużego  budynku  w  tamtym  rejonie
spowoduje  de  fakto  likwidację,  bo  rodzice  w  80  % deklarują,  że  jeśli  szkoła  zostanie
przeniesiona  do  niedostosowanej  dla  dzieci  niepełnosprawnych  szkoły,  do  rejonu,
gdzie dzieci nie mają zagwarantowanego bezpieczeństwa, wyniki  nauki są niskie, gdzie
są dzieci  agresywne,  gdzie  rodzice  nie  są  w  stanie  zagwarantować  im  tam  takiego
rozwoju i atmosfery  jak  w  murach  obecnej  szkoły  nr  9,  przeniosą  dzieci  gdziekolwiek
indziej,  byle  nie  tam,  co  oznacza likwidację  tej  placówki,  niezależnie  jak  to  nazwiemy
hasłowo.

Zastępca Prezydenta: mam nadzieję, że rozumiemy się, że rozmawiamy o czymś co nie
będzie miało miejsca.

Pani Beata Kosecka mama uczennicy klasy 6 i ucznia klasy 2 i 5 latki: moje wszystkie
dzieci urodziły się w Łodzi, więc wyrównujemy. Moje dzieci chodzą do szkoły z uśmiechem,
uczestniczą we wszystkich zajęciach dodatkowych, mamy tylko 11 klas. 

Pani  Aleksandra  Jędrzejczak  mama  ucznia  klasy  4  i  2:  moje  dzieci  chodzą  do  klas
integracyjnych,  mamy  w  szkole  25  uczniów  z  orzeczeniami  o  niepełnosprawności,
zarówno intelektualnej jak i ruchowej. Nie wyobrażamy sobie przeniesienia naszej szkoły
ze względu na nasze dzieci, nie odnalazłyby się w nowym otoczeniu tak wielkiej szkoły,
chodzą chętnie do szkoły, maja zapewnione zajęcia dodatkowe, Gimnazjum nr 2 zupełnie
nie jest przystosowane do naszych dzieci niepełnosprawnych.

Przewodnicząca Komisji: wysłuchaliśmy racji wszystkich stron, stanowiska radnych, którzy
całym  sercem są  za  Wami,  nie  są  za  przenoszeniem ani  za  likwidacją  szkoły.  Padła
propozycja postawienia wniosku, zatem my jako radni prosimy o nieprzenoszenie państwa
placówki.

Przewodniczący Rady Miejskiej:  cały  czas  słyszę  szachowanie  słowami  przenoszenie,
nie podjęto decyzji, likwidacja i słyszę że to jest bezzasadne. Państwo wiecie, że ta szkoła
nie będzie ani zlikwidowana, ani przeniesiona, nie było takiej decyzji, ja nie wiem o czym
my tu rozmawiamy.

Pani  Izabela  Wajs:  bardzo dziękujemy w imieniu  Rady Rodziców,  a przede wszystkim
dzieci.

Przewodnicząca Komisji: podsumujmy to tak, że nasze zadanie jest podobne, nie chcemy,
aby placówki były przenoszone do innych budynków, aczkolwiek w tej chwili trudno nam
się  odnieść  do  tego,  ponieważ  nie  mamy  żadnych  aktów  prawnych,  które  regulują
wprowadzanie  tej  reformy.  Na pewno będziemy Państwa  wspierać  w tych  działaniach.
Trudno się odnieść do czegoś czego nie ma. Zarządzam 2 minuty przerwy.

Przewodnicząca  Komisji  Pani  Katarzyna  Miękina:  wznawiam  obrady,  podsumowując
jeszcze raz punkt 7 obrad chciałam zapytać, czy składamy wniosek Komisji o udzielenie
na sesji  w  informacjach  Prezydenta  krótkiej  informacji  na  temat  sytuacji  Szkoły
Podstawowej nr 9 w Pabianicach.

Głosowanie : za złożeniem wniosku – 7, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.
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Ad. 8.
Sprawy różne.
Serdecznie chciałam podziękować Koleżankom i  Kolegom za pracę w Komisji  w ciągu
2 lat.

Nagranie CD – zał. nr 9

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 9,00.

       Protokołowała:          Przewodniczyła:

Magdalena Witkowska                             Katarzyna Miękina
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